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Referat af skolebestyrelsesmøde d. 26.03.2025 
 

 

 

 

 

 

  

 Dato: 26.03.2025  

Mødeindkaldelse  
 

Dagsorden 

Mødested 
 

Konferencen 015 
 

Medbring 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer 
 

Forældrerep.: Laura Bertram, Line Hausner Ame, Trine 
Sandberg Ladegaard, Brian Granberg, Yasaman Mesri, 
Anders Helweg Castenberg, Jens Wedenborg. 
 
Elevrep.: Tilde Søgaard Clausen, Aurelia Ingrid Ohlsson 
 
Medarbejderrep.: Lisbeth Lebæk Jespersen og Lisa Larsen 
 
Ledelse: Rikke Pedersen og Julia Brabo 

Tilstede 
 

Laura Bertram, Line Hausner Ame, Trine Sandberg 
Ladegaard, Brian Granberg, Anders Helweg Castenberg, Jens 
Wedenborg. 
Tilde Søgaard Clausen, Aurelia Ingrid Ohlsson 
Lisbeth Lebæk Jespersen og Lisa Larsen 
 

Afbud 
 

Yasaman Mesri 

Ikke meldt afbud 
 

 

Referent 
 

Julia Brabo 

Indbudte Ingen 

Efterretning: Ingen 
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Beslutningspunkter: 

 

Orienteringspunkter: 

Punkt 1.  
kl. 17.00-17.02 
 

Godkendelse af dagsorden  

Referat af 
punktet 

Intet at tilføje 

Punkt 2 
Kl. 17.02-17.05 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde d. 18. februar 2025 

Referat af 
punktet 

Som udgangspunkt er referatet godkendt, da man ved udsendelsen har 
mulighed for at kommentere på det.  

Punkt 3. 

Kl. 17.05-17.30 

Nyt fra elevrådet:  

Stort fælles projekt i området 

Der er fokus på, hvordan man kan få alle til at udvise mere respekt for 

tingene på skolen og for lærerne, da alle oplever at mange ting bliver 

ødelagt og flere elever taler grimt til lærerne 

Punkt 4. Fra medarbejderne:  

Travlt med planlægning af By-ugen  

Der er flere ting ved bygningen, som er under reparation. 

Der er sat gang i processen om teamdannelse/fagfordelingen for 

kommende skoleår 

 
Punkt 5. Fra formanden: 

Intet at berette 

Punkt 6. 

 

Fra skolens daglige ledelse og KKFO, herunder klagesager: 

Sager vedr. enkeltpersoner (elevrepræsentanterne deltager ikke)   

 

Referat af 

orienteringen: 

 

Fra Skolen: 
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Punkter til drøftelse og beslutning 

Ny afdelingsleder for mellemtrinnet, Bettina Dohn, er startet og hun er 

kommet rigtig godt i gang, hvilket også sænker noget af arbejdspresset for 

resten af ledelsen.  

Fagfordelingsprocessen er sat i gang på skolen. 

Der er en stime af opståede fejl og skader ved bygningen, som f.eks. 

hovedvandledningen, der viser sig at være tæret, så lige nu håber vi, at den 

holder tæt indtil påske, hvor den vil blive skiftet. Hvis den skulle springe 

inden, så ville det betyde at hele skolen og flere KKFO-afdelinger evt. skulle 

lukke ned. 

Ingen ansættelsessamtaler for tiden – de stillinger vi har, er besat af vikarer. 

KKFO’en:  

Mangler stadig at få afsluttet beslutningen om en KKFO-leder.  

 
  

Punkt 7.  
kl. 17.30-17.50 
 

Emne: Klassedannelse 
 
Baggrund:  
Skolebestyrelsen drøftede oplægget til princip for klasedannelse. På 
baggrund af denne drøftelse er der blevet udarbejdet et nyt udkast. 

Formål:  

Skolebestyrelsen drøfter det nye oplæg med henblik på endelig 
godkendelse 

Bilag 1: Nyt udkast  

 

Referat af 
drøftelse og evt. 
beslutning 

Princippet godkendes på mødet. 
 

Punkt 8. 
Kl. 17.50-18.05 

Emne: Forældrehenvendelse vedr. sikkerheden ved vinduer 
 
Baggrund:  
Et skolebestyrelsesmedlem har modtaget en forældrehenvendelse vedr. 
vinduerne i Galaksen.  
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Formål:  

Line fremlægger forældrehenvendelsen som skolebestyrelsen 
efterfølgende drøfter. 

Bilag: ingen 

 

Referat af 
drøftelse og evt. 
beslutning 

SB drøfter punktet og Line svarer forælderen retur: 
 – vinduerne er kommunalt vurderet som sikre ift. at det er en 
skolebygning med elever.  
-eleverne er som udgangspunkt aldrig alene i lokalerne og der låses af i 
pauserne 
 

Punkt 9. 
Kl. 18.05-18.15 

Emne: Årsmøde 
 
Baggrund:  
Skolebestyrelsen afholder hvert år årsmøde for forældrene på skolen. Her 
forelægges skolebestyrelsens årsberetning og der har være drøftet 
forskellige temaer fx kommunikation, principper mv. 

Formål:  

Skolebestyrelsen drøfter hvornår og hvordan kommende årsmøde skal 
afholdes. Der nedsættes evt. et udvalg, som udarbejder oplæg og 
invitation til årsmødet. 

Bilag: ingen 
Referat af 
drøftelse og evt. 
beslutning 

 
Årsmødet lægges i forbindelse med SB-mødet i maj, som derfor 
forlænges og starter allerede kl. 16. 
 
Temaet er årsberetning, kvalitetsprogram og Mangfoldige 
børnefællesskaber.  
 
SB-mødet i april omdøbes til det fælles SB-dialogmøde på Rådhuset.  
 

Pause 
Kl. 18.15-18.25 

 

Punkt 10.  
kl. 18.25-18.50 
 

Emne: Kommende timefordelingsplan 
 
Baggrund:  
I forbindelse med den nye politiske aftale om ”kvalitetsprogrammet for 
folkeskolen” er der kommet en ny timefordelingsplan. Skolens ledelse skal 
udarbejde en timefordelingsplan for Katrinedals skole kommende skoleår. 
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På sidste skolebestyrelsesmøde blev det drøftet og på baggrund af denne 
drøftelse skulle skoleledelsen udarbejde et endeligt oplæg.  
 
Formål: 
Skolens ledelse holder kort oplæg omkring status for kommende 
timefordelingsplan og kommer med skolens tanker omkring dette – 
herunder pausetid, omlægning af understøttende undervisning/nedsat 
skoletid samt timebanken. Dette punkt er en fortsættelse af drøftelsen fra 
sidste skolebestyrelsesmøde. 
 
Bilag 2: Timetal Undervisningsministeriet 
 
 

Referat af 
drøftelse og evt. 
beslutning 

 
Timefordelingsplanen er ikke færdigdrøftet i MED-udvalget, så derfor gives 
kun en status på det nuværende arbejde.  
 
Som udgangspunkt følger skolen undervisningsministeriets anbefalinger i 
de fleste fag.   
Der tages højde for at forkorte skoledagene, at prioritere co-teaching i 
henholdsvis dansk/matematik og tænke i langsom tid.  
 
Punktet tages op igen, når skolen er mere afklaret. 
 

Punkt 11.  
kl. 18.50-19.10 
 

Emne: Kommende budget og prioriteringer 

Baggrund:  

Skolebestyrelsen godkender skolens budget hvert år. Der er udarbejdet et 
udkast til budget, som skoleledelsen vil præsentere for skolebestyrelsen 
inden det endelige budget bliver forelagt på et kommende møde. 

Formål:  

Skoleledelsen fremlægger udkastet til budgettet med henblik på at 
skolebestyrelsen drøfter dette. I den forbindelse ønsker skoleledelsen 
også at drøfte skolebestyrelsens holdning til afholdelse af lejrskoler. Dette 
punkt er en fortsættelse af punktet på sidste skolebestyrelsesmøde. 

Bilag 2: fremlægges på mødet. Det endelige budget bliver fremsendt inden 
kommende møde. 

 
Referat af 
beslutning 

 
Budgettet fra i år er ikke sammenligneligt med budgettet fra sidste år, idet 
der er trukket beløb ud i år, som fremgik af budgettet sidste år, f.eks. 
husleje. 
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Sidste år gik skolen ud med et underskud, da skolen måtte prioriterede 
flere medarbejdere til at løfte opgaverne. I de kommende år vil der 
komme budgetmidler via Mangfoldige børnefællesskaber.  
 
SB pointerer, at der er småfejl i det tilsendte materiale fra AF. 
 
Det er svært at forstå broen i lønmidlerne, idet det budgetmæssigt ser ud 
til, at der er brugt for mange lønmidler, men alligevel er der lønmidler til at 
ansætte fire nye medarbejdere.  
 
SB godkender budgettet. 
 

Punkt 12. 
Kl. 19.10-19.30 

Emne: Lejrskolen 
 
Baggrund:  
Skolen har haft en tradition for gennem mange år, at eleverne på 6. årgang, 
7. årgang, samt 8. årgang kommer på lejrtur. Mange skole har nedlagt 
lejrskoler eller minimeret antallet af dage. I dette budget år planlægges det 
med at 6. årgang rejser 3 dage, 7. årgang rejser 3 dage og 8. årgang rejser 3 
dage. 
I forhold til tidligere, så koster det flere penge pr. elev, når der planlægges 
med overnatninger. Desuden er der en stor personaleudgift i timer, som 
bruges på disse dage. Disse ressourcer kunne også bruges i løbet af året. 

Formål:  

Skoleledelsen holder et kort oplæg i forhold til skolens tanker omkring 
lejrskoler, antallet samt ressourcer og budget. På baggrund af dette oplæg 
drøfter skolebestyrelsen deres holdning til antallet af lejrskoler kommende 
skoleår. 

Bilag: ingen 

 
Referat af 
beslutning 

Placeringerne af lejrskoler har været drøftet i personalegruppen og der er 
divergerende holdninger til, hvor de skal placeres. Der skal træffes en 
beslutning, da det har betydning for den kommende fagfordeling.  
 
Der er ikke enighed i SB, så beslutningskompetencen lægges hos ledelsen. 
Der italesættes dog et ønske om, at man fremadrettet gentænker alle 
placeringerne, da tyngden af lejrskoler lige nu er i udskolingen. 
 

Punkt 12. 
Kl. 19.30-19.55 

Emne: Sidste skoledag 
 
Baggrund:  
Skolebestyrelsen har gennem de sidste mange år haft drøftelser omkring 
sidste skoledag. Der har gennem de sidste mange år været indført nye 
traditioner, hvor bl.a. karamelkastning har været drøftet. 
Skolebestyrelsen ønsker en status for sidste skoledag. Dette punkt hænger 
sammen med ovenstående punkt. 
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Kommende punkter fra sidste skolebestyrelsesmøde: 

Formål:  

Skolebestyrelsen drøfter status for programmet på sidste skoledag. 
Eleverne og skoleledelsen fremlægger planerne. Skolebestyrelsen 
kommer med deres indstilling til denne. 

Bilag: ingen 

 

Referat af 
drøftelse og evt. 
beslutning 

SB har for flere år siden truffet beslutning om, at vandkamp og 
karamelkastning ikke skal ske på samme tid ud ad vinduerne på 1./2. sal.  
 
Ledelsen orienterer kort om, at der er truffet politisk beslutning om, at der 
skal holdes en fælles sidste skoledag for alle eleverne i området. Den 
endelige ramme er ikke meldt ud endnu, men ledelsen forventer, at det vil 
give anledning til at gentænke dagen.  
 
 

 
Punkt 13.  
Kl. 19.55-20.00 
 

 
Emne: Forældrerep. til forældrerådet i KKFO 
 
Baggrund:  
Der skal sidde et skolebestyrelsesmedlem, som er i bindeled til 
forældrerådet i KKFO. Dette har været på tidligere møder. 

Formål:  

Der skal findes en forældrerepræsentant.  

Bilag: ingen 

 

Referat Brian tager posten indtil næste valgperiode.  
 

Punkt 14. Kommende punkter og evt. 
 
 

 Kommende punkter: 
Se på en ændret struktur/placering af KKFO/klub 
Der ønskes et indblik i antal anmeldelser af vold mod personale. 
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Evt.: Jens orienterer kort om opstart af klimaprojekt på Randbølvej, 
hvilket vil betyde at yderligere 40 p-pladser vil blive inddraget. 
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